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V předehrávce 19. kola zavítal na kolínskou palubovku tým Děčína, který v
posledních třech uplynulých sezónách slavil stříbrné medaile. Naše hráče tak
nečekalo lehké utkání. Výstrahou pro kolínské Medvědy mohl být i první duel, který
se odehrál v Děčíne a domácí slavili výhru o 25 bodů.
Hlavním úkolem, který zadal svým svěřencům trenér Pavel Beneš, bylo vyrovnat se s
agresivitou hostujících hráčů a vstoupit do utkání s maximální energií a koncentrací. Přesně
tak se také stalo. Kolínští basketbalisté působili hned od prvních minut energičtěji a
koncentrovaněji než soupeř. Díky agresivní obraně jsme často získávali míče a měli jsme
možnost hrát do otevřené děčínské obrany, takže jsme si pomohli několika jednoduchými
koši a brzy jsme byli ve dvouciferném vedení.

Děčín se ani po změně stran nedokázal vyrovnat s perfektní kolínskou obranou a skóre se v
náš prospěch navyšovalo až do konce utkání. Zastavilo se až ve 40. minutě na stavu 84:60.
Domácí mohou slavit osmou výhru v sezóně a stále jsou ve hře o postup do skupiny A1.

Pavel Budínský: Gratuluji Pavlovi a celému týmu k výhře. Myslím si, že si ji dnes zasloužili,
jelikož byli více energičtější, běhavější, efektivnější a to nás stálo dnes utkání. My jsme dnes
nenašli optimální sestavu, která by byla schopná vyhovět si v útoku a nebo hráče, kteří by
byli schopní střílet s větší úspěšností. Když se podívám do statistik, tak dnešní útok byl z naší
strany bída. Kolín nás dnes nepustil do přechodové fáze a my jsme ani nemohli moc běhat,
protože jsme museli řešit jak zastavit dobře rozjíždějící se domácí, který si vyhověli, četli naší
hru a byli efektivní v útoku. I když máme více střel z pole, je to bída, 31% úspěšnosti při
střelbě z pole je proti domácím 60% ... Zkrátka Kolín byl lepší a živější a zaslouženě vyhrál.

Pavel Beneš: V první řadě děkuji za gratulaci. Pro nás to bylo určitě nejlepší utkání sezóny.
To asi všichni fanoušci v hale viděli. Pro mě dvě velký vítězství v tomto utkání, první, že jsme
se vyrovnali a místy i předčili bojovnost Děčína, která je v celé soutěži vyhlášená. Jsou to
určitě největší bojovníci v soutěži a druhá, že jsme Děčín nepustili do jejich famózní souhry,
která jim tak poslední roky funguje. My jsme nabourali jejich útočnou hru a dostávali jsme je
do pozic, kdy museli střílet a střílet pod tlakem a ta úspěšnost byla nízká. My jsme předvedli
nejlepší utkání sezóny. Bohužel se nám nepovedlo něco, 14 útočných doskoků není ideální
vizitka, ale v utkání s takovým soupeřem se vám hold něco nepovede. My jsme rádi, že jsme
se udrželi ve hře v boji o A1, i když na konci jsme se pokoušeli dát více bodů, jelikož jsme v
Děčíně prohráli o 25, ale nepovedlo se. Bude to tak ještě zajímavé a otevřené.

Šimon Ježek: Taky gratuluji Kolínu k vítězství, myslím si, že k zápasu bylo vše řečené. My se
teď musíme vzpamatovat a v pondělí nás čeká důležité utkání v Pardubicích. Musíme se dát
dohromady a urvat vítězství. Dnes jsme sem přijeli pro vítězství a nepovedlo se to. Výkon
nebyl nic moc, takže musíme brzo tuto porážku odčinit.

David Machač: Já bych chtěl jenom říct, že rozhodla naše obrana, kdy jsme Děčínu
nedovolili ve 3 čtvrtinách dát více než 13 bodů, což si myslím, že dnes rozhodlo celé utkání.



Body Kolín: Machač David 20, Skinner Lee Edward 19, Dokoupil Petr 11, Číž Adam 10,



Šafarčík Petr 10, Pajović Miloš 7, Vocetka Michal 4, Bakić Bojan 3, Bálek  David 0, Harčár
Pavel 0

Body Děčín: Ježek Šimon 15, Landa Robert 15, Houška Pavel 8, Feštr Lukáš 6, Kroutil Filip 6,
Halada Filip 3, Krakovič Jakub 3, Pomikálek Tomáš 2, Šiška Ondřej 2, Bažant Lukáš 0, Grunt
Pavel 0, Houška Jakub 0

STŘELBA 3B. 14/4:35/8 STŘELBA
2B. 44/30:31/13 TH 18/12:18/10 doskoky 38:39 CHYBY 21:20ROZHODČÍ Hruša Petr, Kurz
Vlastimil, Jedlička Jiří; KOMISAŘ Andrle Petr POČET DIVÁKŮ 610

Hráč utkání: David Machač

K článku je připojeno celkem 15 obrázků.
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